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Szóbeli kérdés

Kövér László. úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani az Innovációs

és Technológiai Minisztériumot vezető miniszterhez

,,Nyugat-magyarországi régió, balkáni úthálózat"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom!

Tisztelt Miniszter Úr!

Győr-Moson-Sopron megye 4. számú, Sopront és térségét magában foglaló

választókerület országgyűlési képviselőjelöltjeként a kampány során több olyan megoldatlan,

akut problémáról kaptamjelzéseket és információkat, mely a fejlettség szempontjából országos

élvonalba sorolt soproni régió tekintetében döbbenetesek és méltatlanok.

Egy rövid, ám a probléma súlyát kiválóan szemléltető adalékra szeretném felhívni a

figyelmet: a régióban volt olyan polgármester, aki arról számolt be, hogy a falujába vezető

közutat 1973-ban (!) újították fel utoljára teljeskörűen. A katasztrofális állapotokat a Magyar

Közút ZRT. vonatkozó jelentése is alátámasztja, mely szerint a mellékutak forgalmi terhelése

az országos átlag felett van, a megyei utak úgynevezett egyenetlenségi mutatója 253

kilométeres szakaszon ,,nem megfelelő", míg 573 kilométeren pedig ,,rossz" minősítést kapott.



A korábbiakban elmondott véleményemet ma is tartom: a teljes régió valamennyi közútját

nagyságrendileg 70 milliárd forintból fel lehetett volna újítani, pusztán a rendszerszintű

korrupció visszaszorítására és az érdemtelen támogatások ésszerű átcsoportosítására irányuló

politikai szándék szükségeltetett volna hozzá . Ennek elmaradása a Fidesz-KDNP kormányt

terheli.

Tisztában vagyok vele, a régió úthálózatának felújítása EU-s forrásokból mára

ütemezetten kezdetét vette. Konkrét kérdésem arra irányulna, elmondhatja-e a soproni régió, és

ha igen, mikorra, hogy korszerűtlen közútúthálózata végre teljes körű felújítást követően

átlépett a XXI. századba, és a kisebb településeken élők is úgy érezhetik: nem felejtették őket

el?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. 07. 11.
Tisztelettel,

Dr. Brenner Koloman
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